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'gmail.com> 

Ond 

Geachte …‚- (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Dank voor uw reactie. Ik zal hieronder reageren op uw mail. 

   

  

Op dit moment zijn we niet in de fase dat er (formeel) bezwaar gemaakt kan worden. In deze fase van het project 

vragen wij aan omwonenden om mee te denken om de plannen vorm te geven op een wijze waarin met 

inhoudelijke bezwaren van alle belanghebbenden zo goed mogelijk rekening is gehouden. Ik beschouw uw 

bijgevoegde reactie daarom als input voor onze verdere uitwerking van de plannen. U kunt later formeel bezwaar 

maken. 

Voor de duidelijkheid, er ligt nog niets vast. Naar aanleiding van onder andere de bewonersavonden zal steeds 

overwogen worden hoe de ruimtelijke visie al dan niet het best kan worden aangepast. Maar die overweging 

gebeurt ook op basis van opmerkingen en andere input van vele andere belanghebbenden en adviseurs. 

De gevolgen voor de omgeving voor wat betreft de verkeersdrukte is ook onderwerp van onderzoek. 

U vraagt geïnformeerd te worden over het vervolg. Zoals ik de vorige bewonersavond al heb aangegeven, zal er 

een vervolgavond worden georganiseerd. Verder staat alle informatie op de projectpagina van de website van de 

gemeente Bronckhorst. Als u die pagina volgt, bent u op de hoogte van de laatste stand van zaken. 

Met vriendelijke groet, 

Projectleider VO Vorden, station Vorden, woningbouwlocaties Hengelo en Vorden 

Aanwezig ma en wo 

. 

J 

Elderinkweg 2 T (0575) 75 02 50 

gemeente Bronckhorst 

7255 KA Hengelo (Gld) 

Postbus 200 

7255 ZJ Hengelo (Gld) W www.bronckhorst.nl 

Van: _maillcom) 
(geanonimiseerd)

Verzonden: dinsdag 2 mei 2023 14:27 

Onderwerp: Hiddinkdijk 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Geachte heer - (geanonimiseerd)

Met verbazing hebben wij de voorliggende plannen bekeken voor de Hiddinkdijk. Hierbij wordt een weg 

aangelegd parallel aan het Regelinklaantje.Daarnaast wordt er een 0.a. doorgang getekend vanuit het 

achterliggende laan naar De Heurne om naar de stads(?)voorzieningen te lopen. De verhoudingen kloppen 

geenszins. En in hoeverre kan de omgeving al die bezoekers aan? 

Afgezien van het feit dat wij tegen elke vorm van (woning) bouw zijn in dit prachtige gebied met een hoge 

biodiversiteit, zijn wij natuurlijk zeker tegen dit onzalige plan. 

Met behoud van alle rechten en weren, kunt u dit in ieder geval al als een bezwaar beschouwen. 

Graag worden wij geïnformeerd over het vervolg en de voortgang. 

Met belangstelling wachten we uw berichten af. 

Met vriendelijke groet 

(geanonimiseerd)


